
Referat fra bestyrelsesmøde  
onsdag den 24. august 2011 
 
STED: Duehuset kl. 19.00 
Til stede: John, Morten, Jesper, Thomas, Bente, Jon, Mads 
Afbud fra:  
 
Dagsorden 
 
1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde 
 
2. Bestyrelsens sammensætning og hvem er formand frem til generalforsamlingen 
Thomas er indtrådt i stedet for Flemming, Mads er indtrådt i stedet for Cecilie. 
Jesper fortsætter som formand frem til generalforsamlingen.   
Jon er valgt som næstformand. 
Telefonen flyttes over til Jesper af Bente.  
Bestyrelsens nye sammensætning sættes i skabet og ændres på hjemmesiden. 
 
 
3. Løbende sager og orientering 
Kloakering og kontraktforhandling 
Byrådet forventes at behandle forslaget til kloakering i det kommende efterår og når dette er 
sket vil kommunen gerne indgå i en kontraktforhandling. Der er udsendt mail om dette. Når 
kommunen ønsker at indgå i forhandlinger udsender vi mail herom og sætter opslag i tavlen. 
Vi har nedsat et kontraktudvalg under bestyrelsen. Det består af Jesper, Mads og Christina. 
 
 
Havesalg 
Have 38 er solgt til Mikkel – velkommen til. 
 
 
Status på sommerfesten 
Tak for en rigtig god sommerfest og den store indsats fra alle. Tovholderne er ret tilfredse med 
den store opbakning. Regnskabet for festen foreligger ikke før til næste bestyrelsesmøde.  
 
 
4. Byggemandat 
Der er udarbejdet mandat til byggeudvalget som består af Morten have 86 fra bestyrelsen, 
Hans Kallehave have 79 og Henrik Smit have 67. Suppleanter er Mads Bishoff have 98 og 
Como.have 28 
Alle byggesager godkendes med brev der underskrives af bestyrelse og bygherrer. 
 
 
5. Byggesager – Morten, (Jesper og Mads) 
Løbende sager: Byggetilladelse er givet og underskrevet for følgende haver: Have 41, Have 
10, have 17. Have 96 er forhåndsgodkendt og afventer endelig godkendelse. Have 2 legehus 
godkendt. 
Nye sager: Legehus i have 10 godkendt, Vindue i have 86 godkendt, have 52 terrasse 
godkendt, have 43 skal vurderes af byggeudvalget igen, der gives tilladelse til efterisolering. 
have 1 terrasse godkendt. Legehus have 9 behandles snarest. 
 
 
6. Havevandring 8 september 
Jesper er tovholder på havevandring torsdag den 8. september kl. 16.00 
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Der aflæses vand i forbindelse med havevandringen. 



 
7. Økonomi 
Foreningens økonomi er fortsat god. Der udsendes opkrævning for haveleje og for 
vandforbrug i løbet af september. 
NB: Vi gør opmærksom på at Kirsten Sømod på generalforsamlingen i foråret donerede kr. 
12.000 til at opstarte banko i haveforeningen. Hermed en opfordring til medlemmerne om at 
tage udfordringen op. 
 
 
8. Forslag fra medlemmer 
Der var ingen forslag 
 
 
 
 
 
Hovedemner til de næste møde: 
Mandat politik 
Økonomi udvidet 
 
 
24/08 2011 JN 
 


